
INTERVIU 

De vorbă cu profesorul 
arhitect Constantin 
Enache, cetățean de 
onoare al Chitilei, omul 
care desenează viitorul 
urbanistic al 
orașului.

„Voiniceii” au donat 
alimente pentru alți copii 
nevoiași.

S-a semnat acordul de 
înfrățire între orașul 
Chitila și localitatea 
Costești din Republica 
Moldova.
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SE DISTRIBUIE GRATUIT

În ciuda greutăților, a fost un an cu multe împliniri datorate eforturilor deosebite 
depuse de întreaga comunitate, către care se îndreaptă acum recunoștința și 
admirația mea. Un an în care am făcut multe lucruri minunate, în care am 
continuat să schimbăm împreună orașul nostru astfel încât să-l iubim și mai 
mult. Mai avem de lucru, știu, dar știu că împreună vom reuși. Și ne vom bucura 
mai mult de ceea ce avem bun și frumos în viață. Cu gândul acesta mi-ar plăcea să 
încheiem anul și să îl începem pe cel nou! Iar frumuseţea iernii, ecoul străvechi al 
colindelor și imaginea celor dragi din suflete, să ne aducă iubire și fericire. Să 
aveți un an bun, cu sănătate și împliniri personale și profesionale, un Crăciun 
fericit alături de cei dragi, celor mici le doresc un Moş Crăciun darnic, iar lumina 
sărbătorilor să vă însoțească în fiecare moment al Noului An! Nașterea Domnului 
să vă aducă bucurie, iubire și generozitate, iar în noul an să pășiți cu încredere și 
speranță! Sfinte Sărbători Fericite vă urez tuturor!
Emilian Oprea, Primarul orașului Chitila

MINI-VOLUNTARII

DARURI DE 
SĂRBĂTORI
Cu ocazia Crăciunului, 
Primăria Chitila a pregătit 
o mulțime de daruri 
destinate tuturor copiilor 
din oraș. Peste 1800 de 
pachete cu daruri din 
partea Moșului cel Bun vor 
lua drumul școlilor și 
grădinițelor, precum și al 
Clubului Sportiv Chitila, 
înainte ca cei mici să intre 
în vacanța de Crăciun.

ÎNFRĂȚIRE
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Sărbători 
Luminate, 
dragi 
chitileni!

Chitila va avea un Centru 
Medical Multidisciplinar 
ultramodern. pagina 3

EXCLUSIV

Ultimul rege al României,
Majestatea Sa Mihai I a trecut în nefiintă! 

Am avut privilegiul de a-l 
întâlni pe Majestatea Sa în 
două rânduri și acum, când a 
plecat să se odihnească în 
palmele lui Dumnezeu, am 
simțit pierderea ca pe o durere 
fizică. Viața lui a fost aproape o 
Gologotă și nu poți să nu te 
înclini în fața acestui destin 
tragic și formidabil. Un drum 
greu și întortocheat, care l-a 
adus înapoi în mijlocul 
poporului său, pentru a-l 
trimite să moară printre 
străini, în casa din Elveția care 

i-a fost ultimul loc de odihnă pe 
această lume. Mihai I a devenit 
rege la șase ani, a schimbat 
destinul unui continent și a 
continuat să fie rege până la 
ultima suflare. S-a născut să 
reprezinte, să iubească și să 
muncească pentru țara lui și și-
a îndeplinit menirea în fiece 
clipă a vieții sale. Nu ca pe o 
meserie sau ca pe o slujbă, ci ca 
pe ceva infinit mai profund. Așa 
a vrut Dumnezeu ca Regele să 
fie un rege peste două secole. 
Sau peste două lumi. 

Odihnește-te în pace Majestate!



Chitila, orașul nostru, al tuturor!
Cu un an în urmă, exact pe această pagină a ziarului, vorbeam 
despre provocările lui 2017 pentru administrația publică. Acum 
acele provocări au devenit realizări. Au devenit pași importanți 
către mai bine, pentru orașul nostru şi pentru cetăţenii săi.

Dragii mei,

În 2017 am continuat, alături 
de comunitate și pentru 
comunitate să facem Chitila 
să devină ceea ce ne dorim: 
un oraș modern, european, 
sigur, sănătos și cu 
perspectiva unui viitor 
deschis. Am avut proiecte 
de investiții ambițioase, 
îndrăznețe, ce vizează o 
dezvoltare durabilă și 
integrează toate 
componentele de calitate a 
vieţii, pe care le-am finalizat 
în ciuda tuturor greutăților 
birocratice ale administarției 
și care schimbă fața 
oraşului nostru. La capitolul 
realizări aș putea include 
proiecte importante 
finalizate și care sporesc 
zestrea edilitară a Chitilei, 
cum ar fi introducerea 
rețelelor de canalizare 
menajeră, pluvială și 
alimentare cu apă, a celor 
de gaze și curent electric, în 
cartierul Tineret II (străzile 
Iasomiei Ficusului, Pinului, 
Fagului). Aici am finalizat 
trotuarele din pavele iar 
partea carosabilă este al 
nivel de piatră spartă 
urmând ca după branșarea 
locuitorilor la utilități să fie 
așternut startul de asfalt. În 
cartierul Tineret III (străzile 
Castanilor, G. Vernescu, 
C.A. Rosetti, Ion 
Câmpineanu si I.G. Duca) a 
fost pusă sub tensiune 
rețeaua electrică, am 
semnat contractul pentru 
rețeaua de gaze si am 
depus proiectele pentru 
finanțarea celor de apă si 
canalizare, iar după 
branșarea la utilități, vom 

începe modernizarea 
străzilor si aici. 
De asemenea, am reușit 
finalizarea lucrărilor și 
deschiderea pistei dedicate, 
pentru biciclete- cu rețea de 
iluminat instalată, cu 
amenajarea malului și 
plantarea a 75 de sălcii și 
75 de chiparoși- din nou un 
proiect singular și care 
sporește valoarea edilitară 
și socială a orașului nostru. 
Putem adăuga și finalizarea 
alimentării integrale cu apă 
şi canalizarea din Rudeni, 
precum și noua stație de 
epurare, investiţie intrată în 
stadiu operaţional în 
parametri de presiune, debit 
şi calitate a apei, prevăzute 
de normele europene dar si 
amenajrea locului de joacă 
pentru copii din parcul 
Regina Maria cu o suprafață 
de 330 mp și acoperirea cu 
tartan. 
Am reușit finalizarea 
modernizării străzii Rozelor 
care leagă DN 7 cu intrarea 
Banatului precum și 
amenajarea parcării și a 
sistemului de preluare a 
apelor pluviale, pe strada 
Ion Olteanu si am finalizat 
extindrea iluminatului public 
pe srăzile Islaz și Lac se 
nuferi. La investiții în 
derulare trebuie să includem 
începerea lucrărilor la 
proiectul modernizării Sălii 
de sport de la Complexul 
sportiv din strada 
Castanilor)- care va fi gata 
în iunie 2018- unde vom 
avea tribune de 300 de 
locuri, iluminat pe led, 
climatizare mai eficientă şi 
altă suprafaţă de joc și unde 
am reușit să terminăm încă 

două terenuri de tenis 
ridicând numărul lor la 5. 
Să nu uităm demararea 
unuia dintre cele mai 
frumoase și ambițioase 
proiecte de arii protejate din 
România, cel al Parcului 
Natural Valea Mangului, de 
o concepție singulară și 
complet deosebită și care 
va fi unicat în județul Ilfov, 
unde am finalizat 
destufizarea iar în 
primăvară vom începe 
realizarea parcului. 
O reușită remarcabilă a 
echipei de specialiști ai 
primăriei Chitila a fost și 
aprobarea finanțării 
multianuale 2017-2020 de 
către Ministerul Dezvoltării 
pentru cele șapte proiecte 
depuse: reabilitarea școlii 
Rudeni și școlii Ion Olteanu, 
apa și canalizarea pe strada 
Bradului și în cartierul 
Tineret III, construirea unei 
creșe și a unei noi grădinițe 
cu program prelungit, cu 
șase săli de grupă, precum 
și extinderea și dotarea 
școlilor. Celelalte proiecte 
pe care Primăria le are în 
derulare: modernizarea și 
extinderea iluminatului 
public şi al instituţiilor cu un 
sistem LED pe care ni l-am 
propus pentru a asigura 
costuri reduse, reducerea 
poluării şi protejarea 
mediului, apoi transportul 
public și reabilitarea termică 
a 10 blocuri (proiect cu 
valoare de 8,76 milioane lei) 
aflată și ea pe lista de 
priorități- urmând să fie 
proiecte finanțate din fonduri 
europene. 
Am reuşit, de asemenea să 
introducem încălzirea 

termică cu arzătoare în 
toată școala Ion Vișoiu să 
dotăm complet cu mobilier, 
sala de sport și două săli 
de clasă aici și o sală la 
grădinița Voinicel 2, să 
dotăm școala cu 34 de 
computere pentru laborator 
si administrație, cu 21 table 
magnetice si cu imprimată 
multifuncțională si copiator, 
toate aceasta în cadrul 
preocupării noastre 
constante pentru nivelul si 
calitate educației din 
Chitila, capitol unde 
suntem unul dintre cele mai 
invidiate oraşe din judeţ. 
De asemenea, la finalul 
acestui an am perfectat 
cumpărarea clădirii unde 
vom începe anul viitor 
construcția unui centru 
medical multidisciplinar 
ultramodern - pe care vrem 
ca până la finele lui 2018 
să îl și inaugurăm - un 
proiect necesar și așteptat 
de către cetățeni. 
Ar mai fi multe de inclus la 
capitolul reuşite ale anului 
pe care îl încheiem, avem 
proiecte pregătite, bine 

făcute, gândite pentru o 
dezvoltare durabilă și care 
nu rămân doar planuri, 
fiindcă le regăsiți în orașul 
nostru, pe strada voastră, 
în parcul de alături... Știu - 
și cred că știți și voi - că 
toate aceste investiții și 
multe care vor urma și pe 
care le pregătim sunt 
făcute pentru toți chitilenii, 
fără excepție, că ele 
înseamnă ceea ce mă 
preocupă zi de zi: 
dezvoltarea urbană 
durabilă şi creşterea 
calităţii vieţii în orașul 
nostru. Și vreau să fiți 
siguri că dezvoltarea 
europeană a Chitilei va 
continua, căci comunitatea 
noastră are încă nevoie de 
proiecte îndrăznețe.
Vă invit să îmi transmiteţi 
preocupările şi problemele 
legate de comunitatea 
noastră, direct pe adresa: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

Un centru medical ultramodern
O veste bună pentru chitileni: edilii orașului au decis să demareze 
proiectul de construcție a unui centru medical multidisciplinar, care 
să asigure cetățenilor servicii medicale de calitate.
Unitatea sanitară ultramodernă 
care va lua locul clădirii fostei 
cantine IUPS şi de care se simţea 
nevoia în oraşul Chitila, este 
prevăzută să ofere asistenţă 
medicală de specialitate 
locuitorilor din zonă, cât şi celor 
aflaţi în alte locaţii din vecinătate, 
astfel încât aceştia să nu mai fie 
nevoiţi să apeleze la clinicile 
medicale din Bucureşti. Centrul 
medical proiectat va putea oferi 
consultaţii şi investigaţii medicale 
în cabinete, însă proiectul prevede 
şi logistica necesară pentru a 
efectua deplasări, în situaţiile în 
care se prezintă o urgenţă 
medicală. Noua unitate sanitară 
va avea mai multe specialităţi 
medicale (medicină de familie, 
ginecologie, ORL, dermatologie, 
neurologie, reumatologie şi 
recuperare medicală, interne, 
oftalmologie, stomatologie etc.) şi 
se doreşte să existe printre altele 
şi servicii de ecografie, imagistică 
RMN, endoscopie şi radiologie, 
precum şi servicii de laborator cu 
recoltare de analize medicale şi 
posibilitatea de a oferi tratamente 
administrate sub observație 
medicalizată, în regim staţionar.

De asemenea, centrul va dispune 
și de un serviciu de pediatrie - cu 
circuit separat - cu cabinet de 
consultații și cabinet de 
tratamente și vaccinari, de o sală 
de chirurgie, și una de 
postanestezie, un salon cardio și 
de diabet, paturi de chirurgie 
precum și un compartiment de 
hemato/oncologie, cu farmacie.

Reabilitare și dotări de top
Se va amenaja un nou acces, 
incluzând adaptări pentru urgențe 
și pentru persoane cu dizabilități, 
cu un hol de primire și cu un nou 
acces la nivelul doi, cu o zonă 
administrativă care va cuprinde şi 
spaţii comune pentru personal 
(vestiare, oficiu, sala de mese) şi 
corpurile pentru servicii medicale. 
În cadrul construcţiei existente şi 
reabilitate, sunt delimitate diferite 
zone funcţionale: medicale, dotări 
pentru personal, ambulatoriu de 
specialitate (cabinete de 
consultaţii, investigaţii paraclinice 
- laborator şi imagistică) şi 
funcţiuni complementare (centrală 
termică, centrală de ventilare, 
depozite de deşeuri etc.). În plus, 
proiectul prevede realizarea de 

Pentru prevenirea furturilor 
din autoturisme. 
- Nu lăsați în autoturism bagaje 
sau genți. Chiar dacă nu conțin 
bunuri de valoare, acestea pot 
atrage atenția hoților care nu știu 
ce se află în interior.
- Nu lăsați în autoturism GPS-ul, 
interfața radio a cd-ului auto, 
telefoane mobile, laptop-uri, 
camere video sau foto, documente, 
cărți de credit sau bani chiar și 
atunci când părăsiți autoturismul 
pentru scurt timp (detectoarele 
radar și GPS-urile sunt la mare 
căutare printre hoții din mașini).
Pentru prevenirea furturilor 

din locuințe.
- Nu transmiteți informații cu 
locațiile de vacanță pe 
facebook/whatsapp.
- În cazul absențelor îndelungate 
de acasă, comunicați acest fapt 
numai persoanelor în care aveți 
mare încredere.
- Dacă locuiți la casă sau la un 
apartament situat la parter, este 
necesar să vă protejați ferestrele 
cu grilaje metalice ale căror capete 
de prindere să fie încastrate în zid.
- Evitați discuțiile despre bunurile 
de valoare pe care le aveți în casă.
- Nu lăsați bilete în ușă sau mesaje 
pe robotul telefonic prin al căror 

Știri

Se finalizează asfaltarea pe strada Rozelor
O veste bună pentru 
locuitorii de pe strada 
Rozelor: zilele următoare se 
va relua asfaltarea acestei 
artere și constructorii 
promit ca până la finalul 
lunii decembrie lucrarea să 
fie finalizată. Oprirea 
lucrărilor de asfaltare s-a 
făcut până la modificarea în 
teren a unei porțiuni din 

capătul dinspre Rădăcini al 
străzii, care nu avea lățimea 
prevăzută în proiect, acolo 
existând un regulator și un 
sistem de distribuție a 
gazelor naturale. S-au 
obținut aprobările pentru 
mutarea acestora și s-au 
operat modificările 
necesare, lucrarea de 
mutare a fost efectuată și 

finalizată - astfel încât 
intrarea din DN7 pe strada 
Rozelor să se realizeze pe o 
parte carosabilă de șapte 
metri - și se vor relua 
lucrările de asfaltare în 
cursul acestei luni, urmând 
să fie turnat și stratul de 
asfalt de uzură, iar strada să 
fie deschisă traficului auto 
în regim normal.

conținut să informați străinii că ați 
plecat în concediu.
- În situația în care cheile de la ușa 
de acces v-au fost sustrase împreună 
cu actele de identitate, schimbați de 
urgență sistemele de asigurare a 

ușilor.
- Feriți-vă de persoanele care nu 
prezintă încredere și dezvoltați 
relații de bună vecinătate, vecinii 
sunt foarte importanți, mai ales 
când plecați de la domiciliu.

parcaje, platforme şi spaţii verzi în 
jurul clădirii, refacerea reţelelor 
electrice şi celor de apă-canal-
pluviale în incintă, inclusiv 
branșamentele la reţeaua publică, 
realizarea unor pardoseli noi cu 
materiale antiderapante şi răşini 
epoxidice pentru cabinete şi 
izolarea terasei cu materiale 
moderne, care corespund 
exigenţelor de performanţă actuale.
În acest moment s-au finalizat 

demersurile pentru intrarea clădirii 
fostei cantine IUPS în proprietatea 
municipalităţii, în paralel cu 
finalizarea proiectului de reabilitare 
a clădirii existente şi de schimbare 
a destinaţiei acesteia, din unitate 
de productie panificaţie cum este în 
prezent, în clădire pentru servicii 
medicale, urmând ca, în scurt timp, 
să fie depusă solicitarea de 
finanţare a investiţiei și să poată fi 
demarate lucrările.

POLIŢIA LOCALĂ CHITILA
Sfaturi pentru o vacanță linistită.
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Chitila, orașul nostru, al tuturor!
Cu un an în urmă, exact pe această pagină a ziarului, vorbeam 
despre provocările lui 2017 pentru administrația publică. Acum 
acele provocări au devenit realizări. Au devenit pași importanți 
către mai bine, pentru orașul nostru şi pentru cetăţenii săi.

Dragii mei,

În 2017 am continuat, alături 
de comunitate și pentru 
comunitate să facem Chitila 
să devină ceea ce ne dorim: 
un oraș modern, european, 
sigur, sănătos și cu 
perspectiva unui viitor 
deschis. Am avut proiecte 
de investiții ambițioase, 
îndrăznețe, ce vizează o 
dezvoltare durabilă și 
integrează toate 
componentele de calitate a 
vieţii, pe care le-am finalizat 
în ciuda tuturor greutăților 
birocratice ale administarției 
și care schimbă fața 
oraşului nostru. La capitolul 
realizări aș putea include 
proiecte importante 
finalizate și care sporesc 
zestrea edilitară a Chitilei, 
cum ar fi introducerea 
rețelelor de canalizare 
menajeră, pluvială și 
alimentare cu apă, a celor 
de gaze și curent electric, în 
cartierul Tineret II (străzile 
Iasomiei Ficusului, Pinului, 
Fagului). Aici am finalizat 
trotuarele din pavele iar 
partea carosabilă este al 
nivel de piatră spartă 
urmând ca după branșarea 
locuitorilor la utilități să fie 
așternut startul de asfalt. În 
cartierul Tineret III (străzile 
Castanilor, G. Vernescu, 
C.A. Rosetti, Ion 
Câmpineanu si I.G. Duca) a 
fost pusă sub tensiune 
rețeaua electrică, am 
semnat contractul pentru 
rețeaua de gaze si am 
depus proiectele pentru 
finanțarea celor de apă si 
canalizare, iar după 
branșarea la utilități, vom 

începe modernizarea 
străzilor si aici. 
De asemenea, am reușit 
finalizarea lucrărilor și 
deschiderea pistei dedicate, 
pentru biciclete- cu rețea de 
iluminat instalată, cu 
amenajarea malului și 
plantarea a 75 de sălcii și 
75 de chiparoși- din nou un 
proiect singular și care 
sporește valoarea edilitară 
și socială a orașului nostru. 
Putem adăuga și finalizarea 
alimentării integrale cu apă 
şi canalizarea din Rudeni, 
precum și noua stație de 
epurare, investiţie intrată în 
stadiu operaţional în 
parametri de presiune, debit 
şi calitate a apei, prevăzute 
de normele europene dar si 
amenajrea locului de joacă 
pentru copii din parcul 
Regina Maria cu o suprafață 
de 330 mp și acoperirea cu 
tartan. 
Am reușit finalizarea 
modernizării străzii Rozelor 
care leagă DN 7 cu intrarea 
Banatului precum și 
amenajarea parcării și a 
sistemului de preluare a 
apelor pluviale, pe strada 
Ion Olteanu si am finalizat 
extindrea iluminatului public 
pe srăzile Islaz și Lac se 
nuferi. La investiții în 
derulare trebuie să includem 
începerea lucrărilor la 
proiectul modernizării Sălii 
de sport de la Complexul 
sportiv din strada 
Castanilor)- care va fi gata 
în iunie 2018- unde vom 
avea tribune de 300 de 
locuri, iluminat pe led, 
climatizare mai eficientă şi 
altă suprafaţă de joc și unde 
am reușit să terminăm încă 

două terenuri de tenis 
ridicând numărul lor la 5. 
Să nu uităm demararea 
unuia dintre cele mai 
frumoase și ambițioase 
proiecte de arii protejate din 
România, cel al Parcului 
Natural Valea Mangului, de 
o concepție singulară și 
complet deosebită și care 
va fi unicat în județul Ilfov, 
unde am finalizat 
destufizarea iar în 
primăvară vom începe 
realizarea parcului. 
O reușită remarcabilă a 
echipei de specialiști ai 
primăriei Chitila a fost și 
aprobarea finanțării 
multianuale 2017-2020 de 
către Ministerul Dezvoltării 
pentru cele șapte proiecte 
depuse: reabilitarea școlii 
Rudeni și școlii Ion Olteanu, 
apa și canalizarea pe strada 
Bradului și în cartierul 
Tineret III, construirea unei 
creșe și a unei noi grădinițe 
cu program prelungit, cu 
șase săli de grupă, precum 
și extinderea și dotarea 
școlilor. Celelalte proiecte 
pe care Primăria le are în 
derulare: modernizarea și 
extinderea iluminatului 
public şi al instituţiilor cu un 
sistem LED pe care ni l-am 
propus pentru a asigura 
costuri reduse, reducerea 
poluării şi protejarea 
mediului, apoi transportul 
public și reabilitarea termică 
a 10 blocuri (proiect cu 
valoare de 8,76 milioane lei) 
aflată și ea pe lista de 
priorități- urmând să fie 
proiecte finanțate din fonduri 
europene. 
Am reuşit, de asemenea să 
introducem încălzirea 

termică cu arzătoare în 
toată școala Ion Vișoiu să 
dotăm complet cu mobilier, 
sala de sport și două săli 
de clasă aici și o sală la 
grădinița Voinicel 2, să 
dotăm școala cu 34 de 
computere pentru laborator 
si administrație, cu 21 table 
magnetice si cu imprimată 
multifuncțională si copiator, 
toate aceasta în cadrul 
preocupării noastre 
constante pentru nivelul si 
calitate educației din 
Chitila, capitol unde 
suntem unul dintre cele mai 
invidiate oraşe din judeţ. 
De asemenea, la finalul 
acestui an am perfectat 
cumpărarea clădirii unde 
vom începe anul viitor 
construcția unui centru 
medical multidisciplinar 
ultramodern - pe care vrem 
ca până la finele lui 2018 
să îl și inaugurăm - un 
proiect necesar și așteptat 
de către cetățeni. 
Ar mai fi multe de inclus la 
capitolul reuşite ale anului 
pe care îl încheiem, avem 
proiecte pregătite, bine 

făcute, gândite pentru o 
dezvoltare durabilă și care 
nu rămân doar planuri, 
fiindcă le regăsiți în orașul 
nostru, pe strada voastră, 
în parcul de alături... Știu - 
și cred că știți și voi - că 
toate aceste investiții și 
multe care vor urma și pe 
care le pregătim sunt 
făcute pentru toți chitilenii, 
fără excepție, că ele 
înseamnă ceea ce mă 
preocupă zi de zi: 
dezvoltarea urbană 
durabilă şi creşterea 
calităţii vieţii în orașul 
nostru. Și vreau să fiți 
siguri că dezvoltarea 
europeană a Chitilei va 
continua, căci comunitatea 
noastră are încă nevoie de 
proiecte îndrăznețe.
Vă invit să îmi transmiteţi 
preocupările şi problemele 
legate de comunitatea 
noastră, direct pe adresa: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

Un centru medical ultramodern
O veste bună pentru chitileni: edilii orașului au decis să demareze 
proiectul de construcție a unui centru medical multidisciplinar, care 
să asigure cetățenilor servicii medicale de calitate.
Unitatea sanitară ultramodernă 
care va lua locul clădirii fostei 
cantine IUPS şi de care se simţea 
nevoia în oraşul Chitila, este 
prevăzută să ofere asistenţă 
medicală de specialitate 
locuitorilor din zonă, cât şi celor 
aflaţi în alte locaţii din vecinătate, 
astfel încât aceştia să nu mai fie 
nevoiţi să apeleze la clinicile 
medicale din Bucureşti. Centrul 
medical proiectat va putea oferi 
consultaţii şi investigaţii medicale 
în cabinete, însă proiectul prevede 
şi logistica necesară pentru a 
efectua deplasări, în situaţiile în 
care se prezintă o urgenţă 
medicală. Noua unitate sanitară 
va avea mai multe specialităţi 
medicale (medicină de familie, 
ginecologie, ORL, dermatologie, 
neurologie, reumatologie şi 
recuperare medicală, interne, 
oftalmologie, stomatologie etc.) şi 
se doreşte să existe printre altele 
şi servicii de ecografie, imagistică 
RMN, endoscopie şi radiologie, 
precum şi servicii de laborator cu 
recoltare de analize medicale şi 
posibilitatea de a oferi tratamente 
administrate sub observație 
medicalizată, în regim staţionar.

De asemenea, centrul va dispune 
și de un serviciu de pediatrie - cu 
circuit separat - cu cabinet de 
consultații și cabinet de 
tratamente și vaccinari, de o sală 
de chirurgie, și una de 
postanestezie, un salon cardio și 
de diabet, paturi de chirurgie 
precum și un compartiment de 
hemato/oncologie, cu farmacie.

Reabilitare și dotări de top
Se va amenaja un nou acces, 
incluzând adaptări pentru urgențe 
și pentru persoane cu dizabilități, 
cu un hol de primire și cu un nou 
acces la nivelul doi, cu o zonă 
administrativă care va cuprinde şi 
spaţii comune pentru personal 
(vestiare, oficiu, sala de mese) şi 
corpurile pentru servicii medicale. 
În cadrul construcţiei existente şi 
reabilitate, sunt delimitate diferite 
zone funcţionale: medicale, dotări 
pentru personal, ambulatoriu de 
specialitate (cabinete de 
consultaţii, investigaţii paraclinice 
- laborator şi imagistică) şi 
funcţiuni complementare (centrală 
termică, centrală de ventilare, 
depozite de deşeuri etc.). În plus, 
proiectul prevede realizarea de 

Pentru prevenirea furturilor 
din autoturisme. 
- Nu lăsați în autoturism bagaje 
sau genți. Chiar dacă nu conțin 
bunuri de valoare, acestea pot 
atrage atenția hoților care nu știu 
ce se află în interior.
- Nu lăsați în autoturism GPS-ul, 
interfața radio a cd-ului auto, 
telefoane mobile, laptop-uri, 
camere video sau foto, documente, 
cărți de credit sau bani chiar și 
atunci când părăsiți autoturismul 
pentru scurt timp (detectoarele 
radar și GPS-urile sunt la mare 
căutare printre hoții din mașini).
Pentru prevenirea furturilor 

din locuințe.
- Nu transmiteți informații cu 
locațiile de vacanță pe 
facebook/whatsapp.
- În cazul absențelor îndelungate 
de acasă, comunicați acest fapt 
numai persoanelor în care aveți 
mare încredere.
- Dacă locuiți la casă sau la un 
apartament situat la parter, este 
necesar să vă protejați ferestrele 
cu grilaje metalice ale căror capete 
de prindere să fie încastrate în zid.
- Evitați discuțiile despre bunurile 
de valoare pe care le aveți în casă.
- Nu lăsați bilete în ușă sau mesaje 
pe robotul telefonic prin al căror 

Știri

Se finalizează asfaltarea pe strada Rozelor
O veste bună pentru 
locuitorii de pe strada 
Rozelor: zilele următoare se 
va relua asfaltarea acestei 
artere și constructorii 
promit ca până la finalul 
lunii decembrie lucrarea să 
fie finalizată. Oprirea 
lucrărilor de asfaltare s-a 
făcut până la modificarea în 
teren a unei porțiuni din 

capătul dinspre Rădăcini al 
străzii, care nu avea lățimea 
prevăzută în proiect, acolo 
existând un regulator și un 
sistem de distribuție a 
gazelor naturale. S-au 
obținut aprobările pentru 
mutarea acestora și s-au 
operat modificările 
necesare, lucrarea de 
mutare a fost efectuată și 

finalizată - astfel încât 
intrarea din DN7 pe strada 
Rozelor să se realizeze pe o 
parte carosabilă de șapte 
metri - și se vor relua 
lucrările de asfaltare în 
cursul acestei luni, urmând 
să fie turnat și stratul de 
asfalt de uzură, iar strada să 
fie deschisă traficului auto 
în regim normal.

conținut să informați străinii că ați 
plecat în concediu.
- În situația în care cheile de la ușa 
de acces v-au fost sustrase împreună 
cu actele de identitate, schimbați de 
urgență sistemele de asigurare a 

ușilor.
- Feriți-vă de persoanele care nu 
prezintă încredere și dezvoltați 
relații de bună vecinătate, vecinii 
sunt foarte importanți, mai ales 
când plecați de la domiciliu.

parcaje, platforme şi spaţii verzi în 
jurul clădirii, refacerea reţelelor 
electrice şi celor de apă-canal-
pluviale în incintă, inclusiv 
branșamentele la reţeaua publică, 
realizarea unor pardoseli noi cu 
materiale antiderapante şi răşini 
epoxidice pentru cabinete şi 
izolarea terasei cu materiale 
moderne, care corespund 
exigenţelor de performanţă actuale.
În acest moment s-au finalizat 

demersurile pentru intrarea clădirii 
fostei cantine IUPS în proprietatea 
municipalităţii, în paralel cu 
finalizarea proiectului de reabilitare 
a clădirii existente şi de schimbare 
a destinaţiei acesteia, din unitate 
de productie panificaţie cum este în 
prezent, în clădire pentru servicii 
medicale, urmând ca, în scurt timp, 
să fie depusă solicitarea de 
finanţare a investiţiei și să poată fi 
demarate lucrările.

POLIŢIA LOCALĂ CHITILA
Sfaturi pentru o vacanță linistită.
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Moldova au participat la 
ceremonialul depunerii de 
coroane de la Monumentul 
Eroilor din Chitila, alături de 
reprezentanții autorităților 
locale și au fost invitați să 
viziteze câteva obiective din 
oraș. Delegația condusă de 
primarul Natalia Petrea a 
fost puternic impresionată 
de noua Grădință Voinicel 
Nr. 2, de concepția 
ecologică a acesteia și de 
condițiile ultramoderne, de 
nivel european, destinate 
educației micilor chitileni, 
despre care au spus că nu 
se întâlnesc în nici o altă 
unitate de învățământ 
gratuit, de stat. Edilii Chitilei 
au fost de acord, la 

rugămintea primăriței din 
Costești, ca în cadrul 
acordurilor de colaborare 

dintre localitățile înfrățite, 
care vor fi perfectate în vizita 
pe care Emilian Oprea, 
primarul Chitilei, o va face la 
Costești, să ofere gratuit 
proiectul grădiniței eco, 
pentru a fi realizat acolo. 
Oaspeții din Moldova au fost 
extrem de impresionați și de 
frumusețea clădirii primăriei 
din Chitila, monument istoric 
vechi de 100 de ani, însă cu 
spații total insuficiente și au 
întrebat de ce autoritățile nu 
construiesc și o primărie 
nouă, modernă și cu spații 
ample așa cum au văzut în 
toate orașele din Ilfov. 
Replica edililor chitileni a 
fost că, deși există de mulți 
ani un proiect pentru o nouă 

primărie, întâi au vrut să 
ridice un oraș la nivel 
european pentru cetățenii 

săi, proiectele acestea fiind 
prioritare și abia apoi să 
ridice și o clădire pentru 
administrația publică locală.
Primul pas al înfrățirii Chitila-
Costești a avut loc în aprilie 
anul acesta, când Consiliul 
Județean Ilfov a decis 
înfrățirea cu Raionul Ialoveni 
și a fost semnat un acord de 
colaborare, prima inițiativă 
de acest fel de 27 de ani 
încoace. Acordul a fost 
urmat, în doar câteva luni, 
de înfrățirea a 22 de 
localități din cele 25 
existente în Ialoveni, 
Republica Moldova, cu 
localități din Ilfov, urmând să 
fie semnate și actele de 
înfrățire pentru celelalte 3, 

după ce vor fi puse la punct 
anumite detalii tehnice.
Scopurile relațiilor stabilite 
între localitățile ilfovene și 
cele din Moldova sunt cele 
de dezvoltarea cooperării și 
se vor referi în special la: 
schimburi de experiență în 
domeniul dezvoltării locale și 
eficienței autorităților ad-
ministrației publice locale, 
comunicare și schimb de 
informații, organizarea de 
activități comune, educative, 
sociale, culturale și sportive, 
susținerea relațiilor 
economice, agricole și a 
proiectelor de infrastructură, 
precum și schimburi inter-
instituționale, în special în 
domeniul social, economic, 
cultură, sport, învățământ, 
protecția mediului, transport 
și sănătate publică.

O înfrățire de suflet
De Ziua Națională, chitilenii au trăit un moment istoric încărcat de  
emoție: Primăria orașului Chitila a semnat actul de înfrățire cu 
localitatea Costești, din raionul Ialoveni, Republica Moldova.

Actul de Înfrățire a fost 
semnat într-o ambianță 
impresionantă, în Sala 
Tronului din Palatul 
Brâncovenesc de la 
Mogoșoaia, în cadrul unei 
festivități programată 
simbolic în ziua aniversării 
Marii Uniri a românilor și în 
care 22 primării din județul 
Ilfov s-au înfrățit cu 22 
localități din raionul 
Ialoveni, un gest ce 
vorbește în cel mai frumos 
mod posibil despre 
apropiatul centenar al 
Unirii din 1918. Alături de 
primarii localităților din 
Moldova, cei mai mulți 
foarte emoționați de 
solemnitatea momentului și 
de autoritățile localităților 
ilfovene ce se înfrățeau, la 
semnare au fost prezenți 
președintele Consiliului 
Județean Ilfov, Marian 
Petrache, care le-a urat 
bun venit fraților de peste 
Prut la acest eveniment, 
dar și președintele 
Consiliului Raionului 
Ialoveni, Anatolie Dimitriu. 
După semnarea acordurilor 
de colaborare, cei prezenți 
au asistat la un concert 

spectacol oferit de celebrul 
Ansamblu Haiducii din 
Costești, localitatea-soră a 
Chitilei, iar ceremonia s-a 
încheiat cu o horă a Unirii 
plină de emoție în care s-
au prins toți cei prezenți, cu 
mândria de a lua parte la 
un moment istoric de mare 
însemnătate. Apoi, primarul 
Costești-ului, Natalia 
Petrea, împreună cu 
oficialități și membri ai 
delegației din Republica 

Omul care desenează idei
Profesorul arhitect Constantin Enache este un profesionist dăruit cu 
harul viziunii, gata mereu de a pune în practică noi experimente 
arhitecturale și care împinge înainte limitele design-ului urban.

Poveste de succes Interviu

multiple. Majoritatea, totuși, 
l-au găsit în jurul școlii 
Vișoiu a bisericii și a 
complexului comercial Lidl. 
În anii următori vor trebui 
întreprinse acțiuni coerente 
pentru transformarea acestui 
„mugure” de zonă centrală 
în una autentică, organizată, 
având ca pivot strada Păcii, 
de la Gara Chitila până la 
Parcul Dendrologic. Pentru 
spiritul comunitar de 
apartenență la un loc este 
foarte important să existe o 
zonă centrală constituită, cu 
personalitate.

Vorbiți-mi puțin despre 
Cartierul pentru tineri, o 
inițiativă deosebită a unui 
edil, la care ați contribuit 
din plin. Ce v-a atras către 
proiect?
Putem vorbi nu de unul, ci 
de cartierele pentru tineri. 
Legile noastre de multe ori 
îngăduie, dar rareori și 
obligă. Legea îngăduie 
administrației publice să 
ofere gratuit teren familiilor 
tinere pentru construcția 
unei locuințe și doar atât, 
mai departe depinde de 
înțelepciunea, creativitatea 
și bunăvoință fiecărei 
administrații în parte. 
Primarul Emil Oprea a intuit 
importanța pentru 
dezvoltarea unei localități de 
a-și păstra aproape tinerii și 
mi-a vorbit despre intenția 
de a pune la dispoziția 
tinerilor din Chitila a unei 
suprafețe de 11 ha. Mi-a 
plăcut mult entuziasmul său, 
ne-am hotărât să dăm o 

mână de ajutor și împreună 
cu arh. Angelica Stan am 
făcut proiectul de parcelare, 
iar soția mea arh. Maria 
Enache a făcut proiectele 
pentru case cu 2, 3, 4 sau 5 
camere în două alcătuiri 
tipologice. Atât proiectul de 
parcelare cât și proiectele 
pentru Autorizația de 
Construire le-am oferit 
gratuit Primăriei Chitila. Nu 
tot spațiul disponibil l-am 
consumat pentru locuințe. O 
fâșie importantă în lungul 
Văii Mangului a fost păstrată 
pentru un viitor parc și o altă 
suprafață de teren a fost 
rezervată pentru 
echipamente publice. În 
curând, acolo se va ridica 
noua școală a orașului 
Chitila. Proiectele de casă 
au fost făcute astfel încât să 
poată evolua în timp, să 
crească de la 2 sau 3 
camere spre 4 și 5 camere, 
iar pentru ca realizarea să 
poată fi posibilă și în regie 
proprie, au fost evitate 
detaliile complicate. Primăria 
și-a respectat angajamentul 
și s-a îngrijit ca străzile să fie 
asfaltate și echipate cu 
rețele tehnico-edilitare, astfel 
încât operația în ansamblul 
ei a avut succes. Au urmat 
cartierul 2, tot pe Valea 
Mangului și al treilea în 
Cartierul „Regina Maria”, 
ajungându-se la un total de 
peste 500 familii tinere 
stabilite, cred, pentru 
totdeauna în Chitila, care 
raportate la dimensiunile 
orașului nostru îl situează pe 
primul loc la nivel național.

Coordonați și ați realizat 
planul urbanistic al 
Chitilei. Cum vedeți Chitila 
peste 10-15 ani?
Prin actualul PUG trebuie să 
ne propunem să trecem de 
la locuire civilizată, care este 
deja împlinită, la locuire 
plăcută, atrăgătoare. Pentru 
aceasta, PUG-ul actual pune 
accentul pe constituirea 
zonei spațiilor plantate și de 
sport-agrement având ca 
pilot Valea Mangului și a 
unei zone centrale cu 
personalitate, oferind 
coerență și ținută urbană 
domeniului public. Grădinile 
de fațadă dintre case și 
stradă trebuie să devină din 
nou o mândrie și o vitrină a 
fiecărei familii, luând treptat 
locul magaziilor și 
împrejmuirilor cu ziduri 
opace. 
În 10-15 ani, cu participarea 
tuturor, a administrației 
publice și a locuitorilor, 
Chitila va putea fi un orășel 
cochet la marginea 
Capitalei, o așezare râvnită 
pentru farmecul, liniștea și 
viețuirea plăcută pe care o 
oferă. O așezare în care să 
găsești locuri de muncă 
aproape de casă, într-o 
gamă cât mai largă, să 
găsești învățământ de 
calitate însoțit de 
sentimentul de siguranță  
pentru copii, să ai servicii și 
comerț diversificate, 
posibilitatea de a petrece 
timpul liber în mod plăcut 
într-un mediu sănătos prin 
sport și promenadă.

Este omul care a dăruit 
Chitilei proiectul Cartierului 
de Tineret și care a așezat 
pe hârtie planurile de 
sistematizare pentru viitorul 
european al orașului în 
care s-a născut și a 
crescut. Spune că așa a 
simţit că trebuie, că așa i-a 
dictat inima: să returneze 
oraşului său natal măcar o 
parte din ceea ce primise 
ca fiu al urbei. În semn de 
apreciere a talentului, 
muncii, dedicației și 
contribuției adusă la 
dezvoltarea orașului, 
profesorul Constantin 
Enache a primit titlul de 
Cetățean de Onoare al 
Chitilei și, încă emoționat 
de distincția acordată, a 
fost de acord să răspundă 
provocării unui scurt 
interviu:

Ce datorează arhitectura 
Chitilei spațiului în care 
s-a născut? Vorbim aici 
de o cultura arhitecturală 
locală? 
Chitila a crescut „grăbit” în 
perioada de modernizare a 
României de la sfârșitul 
secolului 19 și începutul 
secolului 20, astfel că nu 
putem vorbi de o cultură 
arhitecturală locală, care să 
aibă o personalitate 
distinctă, ci mai curând de 
o arhitectură ce răspundea 
nevoii de adăpost și 
reflectă resursele modeste 
ale populației. Când au 
intervenit investitori cu 
resurse au fost construite și 
mici grupări cu o 
personalitate distinctă cum 
au fost: clădirile de 
folosință publică realizate 
de Ion Olteanu - primăria, 
biserica, școala, 
dispensarul, casa parohială 
făcute într-un frumos stil 
neoromânesc, „colonia” 
fabricii de zahăr, grupul de 
locuințe CFR de pe strada 
Castanilor, dar acestea au 
rămas cazuri izolate. Din 
păcate, modestia 
resurselor de care 
dispuneau majoritatea 
locuitorilor nu le-a permis 
să preia aceste modele și 
să le generalizeze, ele 
rămânând cazuri izolate. 
Trebuie spus, însă, că deși 

resursele limitate nu au 
permis alcătuirea unei 
arhitecturi de un rafinament 
deosebit, rezolvarea 
urbanistică a parcelărilor a 
fost remarcabilă, la 
standardele Europei 
civilizate. Străzi drepte, 
largi, astfel încât să lase 
loc și pentru carosabil și 
pentru trotuare, suprafețe 
rezervate pentru 
echipamente publice: 
școală și grădiniță, parc și 
biserică în cartierul „Regina 
Maria”.

Care credeți că sunt 
punctele valorice al 
Chitilei, care pot fi 
exploatate arhitectural și 
pot amplifica identitatea 
comunității?
Râul Colentina în primul 
rând. Din păcate, în faza 
inițială de dezvoltare, între 
localitate și Colentina s-au 
așezat Fabrica de zahăr și 
cea de cărămidă, devenită 
mai târziu Romceram, iar 
râul nu a fost luat în seamă 
în organizarea zonei de 
locuit. În al doilea rând 
pădurea, care deși se 
numește Pădurea 
Mogoșoaia, a fost în mult 
mai mare măsură folosită 
pentru agrement de 
locuitorii Chitilei. Acum este 
în curs o amplă acțiune de 
punere în valoare a Văii 
Mangului, care atunci când 
va fi terminată va constitui 
axa de apă și vegetație a 
orașului Chitila, care va 
contribui într-o măsură 
importantă la constituirea 
unei identități, a unei 
particularități distinctive 
pentru Chitila, dar și a unui 
microclimat deosebit de 
plăcut.

Se poate vorbi deci de o 
„arhitectură civică” ce 
acordă atenție spațiului 
public integrându-l în 
comunitate?
Din păcate, Chitila nu are 
un nucleu central coerent 
constituit și resimțit de 
locuitori ca fiind centrul 
orașului. La întrebarea 
pusă locuitorilor „care 
credeți că este zona 
centrală a localității?” 
răspunsurile au fost 



Moldova au participat la 
ceremonialul depunerii de 
coroane de la Monumentul 
Eroilor din Chitila, alături de 
reprezentanții autorităților 
locale și au fost invitați să 
viziteze câteva obiective din 
oraș. Delegația condusă de 
primarul Natalia Petrea a 
fost puternic impresionată 
de noua Grădință Voinicel 
Nr. 2, de concepția 
ecologică a acesteia și de 
condițiile ultramoderne, de 
nivel european, destinate 
educației micilor chitileni, 
despre care au spus că nu 
se întâlnesc în nici o altă 
unitate de învățământ 
gratuit, de stat. Edilii Chitilei 
au fost de acord, la 

rugămintea primăriței din 
Costești, ca în cadrul 
acordurilor de colaborare 

dintre localitățile înfrățite, 
care vor fi perfectate în vizita 
pe care Emilian Oprea, 
primarul Chitilei, o va face la 
Costești, să ofere gratuit 
proiectul grădiniței eco, 
pentru a fi realizat acolo. 
Oaspeții din Moldova au fost 
extrem de impresionați și de 
frumusețea clădirii primăriei 
din Chitila, monument istoric 
vechi de 100 de ani, însă cu 
spații total insuficiente și au 
întrebat de ce autoritățile nu 
construiesc și o primărie 
nouă, modernă și cu spații 
ample așa cum au văzut în 
toate orașele din Ilfov. 
Replica edililor chitileni a 
fost că, deși există de mulți 
ani un proiect pentru o nouă 

primărie, întâi au vrut să 
ridice un oraș la nivel 
european pentru cetățenii 

săi, proiectele acestea fiind 
prioritare și abia apoi să 
ridice și o clădire pentru 
administrația publică locală.
Primul pas al înfrățirii Chitila-
Costești a avut loc în aprilie 
anul acesta, când Consiliul 
Județean Ilfov a decis 
înfrățirea cu Raionul Ialoveni 
și a fost semnat un acord de 
colaborare, prima inițiativă 
de acest fel de 27 de ani 
încoace. Acordul a fost 
urmat, în doar câteva luni, 
de înfrățirea a 22 de 
localități din cele 25 
existente în Ialoveni, 
Republica Moldova, cu 
localități din Ilfov, urmând să 
fie semnate și actele de 
înfrățire pentru celelalte 3, 

după ce vor fi puse la punct 
anumite detalii tehnice.
Scopurile relațiilor stabilite 
între localitățile ilfovene și 
cele din Moldova sunt cele 
de dezvoltarea cooperării și 
se vor referi în special la: 
schimburi de experiență în 
domeniul dezvoltării locale și 
eficienței autorităților ad-
ministrației publice locale, 
comunicare și schimb de 
informații, organizarea de 
activități comune, educative, 
sociale, culturale și sportive, 
susținerea relațiilor 
economice, agricole și a 
proiectelor de infrastructură, 
precum și schimburi inter-
instituționale, în special în 
domeniul social, economic, 
cultură, sport, învățământ, 
protecția mediului, transport 
și sănătate publică.

O înfrățire de suflet
De Ziua Națională, chitilenii au trăit un moment istoric încărcat de  
emoție: Primăria orașului Chitila a semnat actul de înfrățire cu 
localitatea Costești, din raionul Ialoveni, Republica Moldova.

Actul de Înfrățire a fost 
semnat într-o ambianță 
impresionantă, în Sala 
Tronului din Palatul 
Brâncovenesc de la 
Mogoșoaia, în cadrul unei 
festivități programată 
simbolic în ziua aniversării 
Marii Uniri a românilor și în 
care 22 primării din județul 
Ilfov s-au înfrățit cu 22 
localități din raionul 
Ialoveni, un gest ce 
vorbește în cel mai frumos 
mod posibil despre 
apropiatul centenar al 
Unirii din 1918. Alături de 
primarii localităților din 
Moldova, cei mai mulți 
foarte emoționați de 
solemnitatea momentului și 
de autoritățile localităților 
ilfovene ce se înfrățeau, la 
semnare au fost prezenți 
președintele Consiliului 
Județean Ilfov, Marian 
Petrache, care le-a urat 
bun venit fraților de peste 
Prut la acest eveniment, 
dar și președintele 
Consiliului Raionului 
Ialoveni, Anatolie Dimitriu. 
După semnarea acordurilor 
de colaborare, cei prezenți 
au asistat la un concert 

spectacol oferit de celebrul 
Ansamblu Haiducii din 
Costești, localitatea-soră a 
Chitilei, iar ceremonia s-a 
încheiat cu o horă a Unirii 
plină de emoție în care s-
au prins toți cei prezenți, cu 
mândria de a lua parte la 
un moment istoric de mare 
însemnătate. Apoi, primarul 
Costești-ului, Natalia 
Petrea, împreună cu 
oficialități și membri ai 
delegației din Republica 

Omul care desenează idei
Profesorul arhitect Constantin Enache este un profesionist dăruit cu 
harul viziunii, gata mereu de a pune în practică noi experimente 
arhitecturale și care împinge înainte limitele design-ului urban.

Poveste de succes Interviu

multiple. Majoritatea, totuși, 
l-au găsit în jurul școlii 
Vișoiu a bisericii și a 
complexului comercial Lidl. 
În anii următori vor trebui 
întreprinse acțiuni coerente 
pentru transformarea acestui 
„mugure” de zonă centrală 
în una autentică, organizată, 
având ca pivot strada Păcii, 
de la Gara Chitila până la 
Parcul Dendrologic. Pentru 
spiritul comunitar de 
apartenență la un loc este 
foarte important să existe o 
zonă centrală constituită, cu 
personalitate.

Vorbiți-mi puțin despre 
Cartierul pentru tineri, o 
inițiativă deosebită a unui 
edil, la care ați contribuit 
din plin. Ce v-a atras către 
proiect?
Putem vorbi nu de unul, ci 
de cartierele pentru tineri. 
Legile noastre de multe ori 
îngăduie, dar rareori și 
obligă. Legea îngăduie 
administrației publice să 
ofere gratuit teren familiilor 
tinere pentru construcția 
unei locuințe și doar atât, 
mai departe depinde de 
înțelepciunea, creativitatea 
și bunăvoință fiecărei 
administrații în parte. 
Primarul Emil Oprea a intuit 
importanța pentru 
dezvoltarea unei localități de 
a-și păstra aproape tinerii și 
mi-a vorbit despre intenția 
de a pune la dispoziția 
tinerilor din Chitila a unei 
suprafețe de 11 ha. Mi-a 
plăcut mult entuziasmul său, 
ne-am hotărât să dăm o 

mână de ajutor și împreună 
cu arh. Angelica Stan am 
făcut proiectul de parcelare, 
iar soția mea arh. Maria 
Enache a făcut proiectele 
pentru case cu 2, 3, 4 sau 5 
camere în două alcătuiri 
tipologice. Atât proiectul de 
parcelare cât și proiectele 
pentru Autorizația de 
Construire le-am oferit 
gratuit Primăriei Chitila. Nu 
tot spațiul disponibil l-am 
consumat pentru locuințe. O 
fâșie importantă în lungul 
Văii Mangului a fost păstrată 
pentru un viitor parc și o altă 
suprafață de teren a fost 
rezervată pentru 
echipamente publice. În 
curând, acolo se va ridica 
noua școală a orașului 
Chitila. Proiectele de casă 
au fost făcute astfel încât să 
poată evolua în timp, să 
crească de la 2 sau 3 
camere spre 4 și 5 camere, 
iar pentru ca realizarea să 
poată fi posibilă și în regie 
proprie, au fost evitate 
detaliile complicate. Primăria 
și-a respectat angajamentul 
și s-a îngrijit ca străzile să fie 
asfaltate și echipate cu 
rețele tehnico-edilitare, astfel 
încât operația în ansamblul 
ei a avut succes. Au urmat 
cartierul 2, tot pe Valea 
Mangului și al treilea în 
Cartierul „Regina Maria”, 
ajungându-se la un total de 
peste 500 familii tinere 
stabilite, cred, pentru 
totdeauna în Chitila, care 
raportate la dimensiunile 
orașului nostru îl situează pe 
primul loc la nivel național.

Coordonați și ați realizat 
planul urbanistic al 
Chitilei. Cum vedeți Chitila 
peste 10-15 ani?
Prin actualul PUG trebuie să 
ne propunem să trecem de 
la locuire civilizată, care este 
deja împlinită, la locuire 
plăcută, atrăgătoare. Pentru 
aceasta, PUG-ul actual pune 
accentul pe constituirea 
zonei spațiilor plantate și de 
sport-agrement având ca 
pilot Valea Mangului și a 
unei zone centrale cu 
personalitate, oferind 
coerență și ținută urbană 
domeniului public. Grădinile 
de fațadă dintre case și 
stradă trebuie să devină din 
nou o mândrie și o vitrină a 
fiecărei familii, luând treptat 
locul magaziilor și 
împrejmuirilor cu ziduri 
opace. 
În 10-15 ani, cu participarea 
tuturor, a administrației 
publice și a locuitorilor, 
Chitila va putea fi un orășel 
cochet la marginea 
Capitalei, o așezare râvnită 
pentru farmecul, liniștea și 
viețuirea plăcută pe care o 
oferă. O așezare în care să 
găsești locuri de muncă 
aproape de casă, într-o 
gamă cât mai largă, să 
găsești învățământ de 
calitate însoțit de 
sentimentul de siguranță  
pentru copii, să ai servicii și 
comerț diversificate, 
posibilitatea de a petrece 
timpul liber în mod plăcut 
într-un mediu sănătos prin 
sport și promenadă.

Este omul care a dăruit 
Chitilei proiectul Cartierului 
de Tineret și care a așezat 
pe hârtie planurile de 
sistematizare pentru viitorul 
european al orașului în 
care s-a născut și a 
crescut. Spune că așa a 
simţit că trebuie, că așa i-a 
dictat inima: să returneze 
oraşului său natal măcar o 
parte din ceea ce primise 
ca fiu al urbei. În semn de 
apreciere a talentului, 
muncii, dedicației și 
contribuției adusă la 
dezvoltarea orașului, 
profesorul Constantin 
Enache a primit titlul de 
Cetățean de Onoare al 
Chitilei și, încă emoționat 
de distincția acordată, a 
fost de acord să răspundă 
provocării unui scurt 
interviu:

Ce datorează arhitectura 
Chitilei spațiului în care 
s-a născut? Vorbim aici 
de o cultura arhitecturală 
locală? 
Chitila a crescut „grăbit” în 
perioada de modernizare a 
României de la sfârșitul 
secolului 19 și începutul 
secolului 20, astfel că nu 
putem vorbi de o cultură 
arhitecturală locală, care să 
aibă o personalitate 
distinctă, ci mai curând de 
o arhitectură ce răspundea 
nevoii de adăpost și 
reflectă resursele modeste 
ale populației. Când au 
intervenit investitori cu 
resurse au fost construite și 
mici grupări cu o 
personalitate distinctă cum 
au fost: clădirile de 
folosință publică realizate 
de Ion Olteanu - primăria, 
biserica, școala, 
dispensarul, casa parohială 
făcute într-un frumos stil 
neoromânesc, „colonia” 
fabricii de zahăr, grupul de 
locuințe CFR de pe strada 
Castanilor, dar acestea au 
rămas cazuri izolate. Din 
păcate, modestia 
resurselor de care 
dispuneau majoritatea 
locuitorilor nu le-a permis 
să preia aceste modele și 
să le generalizeze, ele 
rămânând cazuri izolate. 
Trebuie spus, însă, că deși 

resursele limitate nu au 
permis alcătuirea unei 
arhitecturi de un rafinament 
deosebit, rezolvarea 
urbanistică a parcelărilor a 
fost remarcabilă, la 
standardele Europei 
civilizate. Străzi drepte, 
largi, astfel încât să lase 
loc și pentru carosabil și 
pentru trotuare, suprafețe 
rezervate pentru 
echipamente publice: 
școală și grădiniță, parc și 
biserică în cartierul „Regina 
Maria”.

Care credeți că sunt 
punctele valorice al 
Chitilei, care pot fi 
exploatate arhitectural și 
pot amplifica identitatea 
comunității?
Râul Colentina în primul 
rând. Din păcate, în faza 
inițială de dezvoltare, între 
localitate și Colentina s-au 
așezat Fabrica de zahăr și 
cea de cărămidă, devenită 
mai târziu Romceram, iar 
râul nu a fost luat în seamă 
în organizarea zonei de 
locuit. În al doilea rând 
pădurea, care deși se 
numește Pădurea 
Mogoșoaia, a fost în mult 
mai mare măsură folosită 
pentru agrement de 
locuitorii Chitilei. Acum este 
în curs o amplă acțiune de 
punere în valoare a Văii 
Mangului, care atunci când 
va fi terminată va constitui 
axa de apă și vegetație a 
orașului Chitila, care va 
contribui într-o măsură 
importantă la constituirea 
unei identități, a unei 
particularități distinctive 
pentru Chitila, dar și a unui 
microclimat deosebit de 
plăcut.

Se poate vorbi deci de o 
„arhitectură civică” ce 
acordă atenție spațiului 
public integrându-l în 
comunitate?
Din păcate, Chitila nu are 
un nucleu central coerent 
constituit și resimțit de 
locuitori ca fiind centrul 
orașului. La întrebarea 
pusă locuitorilor „care 
credeți că este zona 
centrală a localității?” 
răspunsurile au fost 



ei, a fost atins. 
„Acțiunea s-a bucurat de 
succes datorită colaborării în 
cadrul Parteneriatului: 
Grădiniță-Familie-Comunitate 
și mulțumim părinților pentru 
implicare. SNAC este un 
program de activităţi 
desfăşurate cu regularitate şi 
care antrenează voluntari şi 
copii cu nevoi speciale, aflaţi 
în situaţii de risc, în dificultate 

sau în pericol. Iar acţiunile şi 
programele comunitare, ca 
activităţi voluntare, reprezintă 
o oportunitate de învăţare 
valoroasă, care nu vine prin 
studierea cărţilor, ci prin 
implicarea activă şi personală 
în procesul de învăţare”, ne-a 
spus cu un zâmbet sincer, 
profesor Daniela Militaru, 
director al grădinițelor 
Voinicel.

La mulți ani,
dragi chitileni!

Chitila a dat start sărbătorilor de sfârșit de an pe 9 decembrie, 
printr-un spectacol de iarnă de poveste, care a culminat cu 
aprinderea luminilor în bradul de Crăciun și peste întregul oraș.

La festivitatea impresionantă, a 
cărei idee a pornit în urmă cu 
câţiva ani la iniţiativa primarului 
Emilian Oprea și care a devenit 
deja tradiție a Chitilei, au venit, 
alături de organizatori, o mulţime 
de chitileni dornici să ia parte la 
spectacol. În jurul bradului, așezat 
pe platoul Casei de Cultură și 
luminat de sute de beculeţe, 
împodobit cu ghirlande și figurine, 
cu globuri şi beteală argintie, s-au 
strâns mulţi copii, de mână cu 
părinți şi bunici, alături de rude şi 
prieteni, de invitați, de tineri şi 
seniori, de edilii oraşului, oficialităţi, 
consilieri locali şi membri ai 
comunităţii. Spectacolul, a cuprins 

momente emoționante susținute de 
talente locale și a fost deschis de 
cei mai mici artişti ai Chitilei, 
preșcolarii plini de talent de la 
Grădinița „Voinicel” aplaudați din 
toată inima de toţi cei prezenţi, a 
continuat cu melodiile populare 
intrepretate de multipremiatul 
Ansamblul folcloric vocal-
intrumental „Doruleţul”, melodii 
vechi despre lumea minunată a 
poveștilor de Crăciun care au 
stârnit emoțiile tuturor. Părăsind 
registrul folcloric seara de 
sărbătoare a câștigat în forță și 
vibrație, totul culminând cu 
recitalurile Elenei Gheorghe & 
Band și ale lui DJ Little, care au 

smuls urale și ropote de aplauze. 
Din surpriză în surpriză, a venit și 
momentul așteptat de toți, când 
primarul Emilian Oprea a apăsat 
butonul care a pornit luminile de 
Crăciun, urând tuturor sărbători 
fericite și invitându-i să se bucure 
de magia Crăciunului. De acum, în 
fiecare seară, până după Revelion, 
orașul se va transforma într-unul 
de poveste grație instalațiilor de 
iarnă aprinse pe toate străzile 
principale și a bradului uriaș 
îmbrăcat în perdea de lumini, semn 
al renaşterii şi al sărbătorii. 
Primăria Chitila și redacția „Chitila 
azi” vă urează Sărbători Fericite și 
mult bine în anul ce va urma!

În așteptarea lui
Moș Crăciun

Pregătirile pentru serbările de Crăciun de anul acesta sunt în toi la 
școala gimnazială „Profesor Ion Vișoiu” și toate clasele mici și mari 
se întrec să-și demonstreze creativitatea.

Și se pare că, impresionat 
de dăruirea și talentul 
micilor mari artiști, Moş 
Crăciun va sosi, anul 
acesta, mai devreme şi… 

de mai multe ori. Căci 
magia Crăciunului 
funcţionează întotdeauna! 
În ultima săptămână 
dinaintea Crăciunului, toți 

copiii vor fi gata să-i invite 
pe cei dragi, părinţi şi 
bunici, la serbările pe care 
fiecare clasă le 
organizează și le 

pregătește de zor. Se 
pregătesc decorațiuni, se 
desenează de zor și fiecare 
clasă pare o lume de poveşti 
decorată în culori vii, se 

decupează și se lipesc 
serpentine lucitoare, brăduţi, 
steluţe, oameni de zăpadă. 
Apoi, grupuri-grupuri, cu 
obrajii îmbujoraţi de emoţie, 
copiii repetă momentele 
artistice cu care îl vor 
impresiona pe Moș, unii 
vor cânta colinde, alții vor 
recita sau vor deveni pentru 
o seară actori ai unor 
scenete cu personaje 
fermecate. Va fi muzică, 
lumini, culori și bradul cel 
mare, vor fi globuri și săniuțe 
trase de reni, surprize, 
așteptări și multe-multe 
aplauze, va fi cea mai 
frumoasă perioadă a anului 
lor școlar. Nu ne mai rămâne 
decât să aşteptăm clipele ce 
vor îmbrăca în basm lumea 
celor mici și pentru care pun 
atâta suflet și imaginație și să 
ne bucurăm alături de ei 
atunci când își vor desface 
cadourile și vor povesti 
despre cele întâmplate.

„Crăciun de poveste pentru toţi copiii!”, 
campania caritabilă a „Steluței din Povești”, 
pornită din sufletele unor chitileni cu gând 
frumos, a reușit și anul acesta să aducă 
zâmbete pe chipurile celor mici, în prag de Ajun. 
Peste 400 de cutii cu daruri, adunate, așezate și 
împachetate cu drag, zile întregi, de voluntarii 
Steluței, au luat drumul școlilor și grădinițelor din 
oraș, purtând în ele bucuria de a dărui. Cărți, 
caiete, creioane, rechizite, haine, dulciuri şi 
jucării sunt doar câteva dintre lucrurile ce au fost 
așezate în cutiile frumos ambalate, dăruite 
sutelor de copii. Pentru că, iată, sărbătorile ne 
aduc căldură sufletească, ne încarcă cu 
frumosul din lume, dar și cu bunătate și 
generozitate. Penru că, de Crăciun, toate 
drumurile duc spre casă. Și pentru că, de 
Crăciun, în fiecare an, drumurile Steluței cu 
Povești duc spre copiii care cred ca vor avea un 
altfel de Crăciun. Copii care nu cer, dar care au 
nevoie de noi. Mulțumim tuturor celor care şi-au 
dat mâna sprijinind această iniţiativă de suflet: 
„Media 10 Afterschool”, Fundaţia „Pro Chitila”, 

Fundaţia „Preţuieşte clipa”, Asociaţia „Sgrafito”, 
Grădinița Voinicel și Şcoala „Prof. Ion Vişoiu”, 
Asociaţia „Acuma” şi Biserica „Sf. Ioan 
Botezătorul”, prietenilor campaniei: Ana Maria 
Andrei, Maria Sandu, Emilia Marinescu, Ana 
Mona Pâslaru, Georgeta Nenciu, Ştefania 
Duminică, voluntarilor-spiriduși şi tuturor celor 
care au umplut cu daruri cutiile pentru copiii din 
Chitila.

În adâncul sufletului, fiecare credem în minuni, 
credem că lucrurile pot fi schimbate, credem că 
există bunătate și o așteptăm. Și în fiecare an 
drumurile noastre se îndreaptă către acești 
copii, pentru că sărbătorile Crăciunului nu sunt o 
perioadă, un sezon, ci o stare de spirit. 
Mulțumim, celor ce, purtând Crăciunul în suflete, 
l-au adus și în inima copiilor.

În preajma Sărbatorilor, învățăm să fim mai buni!
La începutul lunii 
decembrie, cei mai mici 
școlari ai Chitilei au ales să 
aștepte venirea lui Moș 
Nicolae făcând și ei câte o 
faptă bună în sprijinul celor 
mai puțin norocoși decât ei. 
Astfel, preșcolarii de la 
grădinița Voinicel au oferit o 

lecție de generozitate 
participând la activitatea de 
voluntariat „Săptămâna 
legumelor și a fructelor”, 
organizată în cadrul SNAC 
- Strategia Națională de 
Acțiune Comunitară. 
Acţiunea a constat în 
colectarea de legume şi 

fructe pentru copiii aflați în 
dificultate și, coordonați de 
educatoare și cu sprijinul 
larg al părinților- voluntari, 
micii „voinicei” au putut să 
ofere un strop de bucurie și 
unor colegi care se 
confruntă cu greutăți 
financiare, cărora le-au 
dăruit legumele și fructele 
colectate cu multă bucurie 
și generozitate.
Legumele și fructele au fost 
donate elevilor aflați în 
dificultate de la Centrul 
social de pe lângă Biserica 
,,Ion Olteanu” și unor copii 
defavorizați de la Grădinița 
și Școala primară din satul 
Rudeni-Chitila, peste tot 
micii donatori fiind răsplătiți 
cu zâmbete și cu 
îmbrățișări calde, ceea ce 
demonstrează că scopul 
acțiunii, acela de a le 
arăta copiilor defavorizați 
că celor din jur le pasă de 

Poveste cu Steluțe și daruri de Crăciun

12 medalii mondiale pentru copiii de la karate

Aplauze pentru performanța 
extraordinară a tinerilor 
chitileni la Campionatul 
Mondial de karate WUKF de la 
Montecatini, Italia: un total de 
12 medalii și câteva titluri de 
campioni ai lumii. Lotul a fost 
compus din cei doi soți, 
Magdalena și Dan Tamași, 

alături de copiii: Oana 
Sauciuc, Nicoleta Banciu, 
Alexandru Ilie (chitileni) și 
bufteanca Antonia Șerban, iar 
deplasarea a fost asigurată de 
Clubul Sportiv Chitila, cu 
sprijinul Primăriei.
„Încrederea voastră, a celor 
rămași acasă, a fost fantastică, 

iar primirea de la întoarcerea în 
țară, ne-a copleșit, copiii 
izbucnind în lacrimi de bucurie, 
dar mai ales de mândria de a fi 
purtat drapelul orașului Chitila și 
al României la o competiție atât 
de grea”, ne-a spus Magdalena 
Tamași. Felicitări senseilor și 
tinerilor luptători chitileni!



ei, a fost atins. 
„Acțiunea s-a bucurat de 
succes datorită colaborării în 
cadrul Parteneriatului: 
Grădiniță-Familie-Comunitate 
și mulțumim părinților pentru 
implicare. SNAC este un 
program de activităţi 
desfăşurate cu regularitate şi 
care antrenează voluntari şi 
copii cu nevoi speciale, aflaţi 
în situaţii de risc, în dificultate 

sau în pericol. Iar acţiunile şi 
programele comunitare, ca 
activităţi voluntare, reprezintă 
o oportunitate de învăţare 
valoroasă, care nu vine prin 
studierea cărţilor, ci prin 
implicarea activă şi personală 
în procesul de învăţare”, ne-a 
spus cu un zâmbet sincer, 
profesor Daniela Militaru, 
director al grădinițelor 
Voinicel.

La mulți ani,
dragi chitileni!

Chitila a dat start sărbătorilor de sfârșit de an pe 9 decembrie, 
printr-un spectacol de iarnă de poveste, care a culminat cu 
aprinderea luminilor în bradul de Crăciun și peste întregul oraș.

La festivitatea impresionantă, a 
cărei idee a pornit în urmă cu 
câţiva ani la iniţiativa primarului 
Emilian Oprea și care a devenit 
deja tradiție a Chitilei, au venit, 
alături de organizatori, o mulţime 
de chitileni dornici să ia parte la 
spectacol. În jurul bradului, așezat 
pe platoul Casei de Cultură și 
luminat de sute de beculeţe, 
împodobit cu ghirlande și figurine, 
cu globuri şi beteală argintie, s-au 
strâns mulţi copii, de mână cu 
părinți şi bunici, alături de rude şi 
prieteni, de invitați, de tineri şi 
seniori, de edilii oraşului, oficialităţi, 
consilieri locali şi membri ai 
comunităţii. Spectacolul, a cuprins 

momente emoționante susținute de 
talente locale și a fost deschis de 
cei mai mici artişti ai Chitilei, 
preșcolarii plini de talent de la 
Grădinița „Voinicel” aplaudați din 
toată inima de toţi cei prezenţi, a 
continuat cu melodiile populare 
intrepretate de multipremiatul 
Ansamblul folcloric vocal-
intrumental „Doruleţul”, melodii 
vechi despre lumea minunată a 
poveștilor de Crăciun care au 
stârnit emoțiile tuturor. Părăsind 
registrul folcloric seara de 
sărbătoare a câștigat în forță și 
vibrație, totul culminând cu 
recitalurile Elenei Gheorghe & 
Band și ale lui DJ Little, care au 

smuls urale și ropote de aplauze. 
Din surpriză în surpriză, a venit și 
momentul așteptat de toți, când 
primarul Emilian Oprea a apăsat 
butonul care a pornit luminile de 
Crăciun, urând tuturor sărbători 
fericite și invitându-i să se bucure 
de magia Crăciunului. De acum, în 
fiecare seară, până după Revelion, 
orașul se va transforma într-unul 
de poveste grație instalațiilor de 
iarnă aprinse pe toate străzile 
principale și a bradului uriaș 
îmbrăcat în perdea de lumini, semn 
al renaşterii şi al sărbătorii. 
Primăria Chitila și redacția „Chitila 
azi” vă urează Sărbători Fericite și 
mult bine în anul ce va urma!

În așteptarea lui
Moș Crăciun

Pregătirile pentru serbările de Crăciun de anul acesta sunt în toi la 
școala gimnazială „Profesor Ion Vișoiu” și toate clasele mici și mari 
se întrec să-și demonstreze creativitatea.

Și se pare că, impresionat 
de dăruirea și talentul 
micilor mari artiști, Moş 
Crăciun va sosi, anul 
acesta, mai devreme şi… 

de mai multe ori. Căci 
magia Crăciunului 
funcţionează întotdeauna! 
În ultima săptămână 
dinaintea Crăciunului, toți 

copiii vor fi gata să-i invite 
pe cei dragi, părinţi şi 
bunici, la serbările pe care 
fiecare clasă le 
organizează și le 

pregătește de zor. Se 
pregătesc decorațiuni, se 
desenează de zor și fiecare 
clasă pare o lume de poveşti 
decorată în culori vii, se 

decupează și se lipesc 
serpentine lucitoare, brăduţi, 
steluţe, oameni de zăpadă. 
Apoi, grupuri-grupuri, cu 
obrajii îmbujoraţi de emoţie, 
copiii repetă momentele 
artistice cu care îl vor 
impresiona pe Moș, unii 
vor cânta colinde, alții vor 
recita sau vor deveni pentru 
o seară actori ai unor 
scenete cu personaje 
fermecate. Va fi muzică, 
lumini, culori și bradul cel 
mare, vor fi globuri și săniuțe 
trase de reni, surprize, 
așteptări și multe-multe 
aplauze, va fi cea mai 
frumoasă perioadă a anului 
lor școlar. Nu ne mai rămâne 
decât să aşteptăm clipele ce 
vor îmbrăca în basm lumea 
celor mici și pentru care pun 
atâta suflet și imaginație și să 
ne bucurăm alături de ei 
atunci când își vor desface 
cadourile și vor povesti 
despre cele întâmplate.

„Crăciun de poveste pentru toţi copiii!”, 
campania caritabilă a „Steluței din Povești”, 
pornită din sufletele unor chitileni cu gând 
frumos, a reușit și anul acesta să aducă 
zâmbete pe chipurile celor mici, în prag de Ajun. 
Peste 400 de cutii cu daruri, adunate, așezate și 
împachetate cu drag, zile întregi, de voluntarii 
Steluței, au luat drumul școlilor și grădinițelor din 
oraș, purtând în ele bucuria de a dărui. Cărți, 
caiete, creioane, rechizite, haine, dulciuri şi 
jucării sunt doar câteva dintre lucrurile ce au fost 
așezate în cutiile frumos ambalate, dăruite 
sutelor de copii. Pentru că, iată, sărbătorile ne 
aduc căldură sufletească, ne încarcă cu 
frumosul din lume, dar și cu bunătate și 
generozitate. Penru că, de Crăciun, toate 
drumurile duc spre casă. Și pentru că, de 
Crăciun, în fiecare an, drumurile Steluței cu 
Povești duc spre copiii care cred ca vor avea un 
altfel de Crăciun. Copii care nu cer, dar care au 
nevoie de noi. Mulțumim tuturor celor care şi-au 
dat mâna sprijinind această iniţiativă de suflet: 
„Media 10 Afterschool”, Fundaţia „Pro Chitila”, 

Fundaţia „Preţuieşte clipa”, Asociaţia „Sgrafito”, 
Grădinița Voinicel și Şcoala „Prof. Ion Vişoiu”, 
Asociaţia „Acuma” şi Biserica „Sf. Ioan 
Botezătorul”, prietenilor campaniei: Ana Maria 
Andrei, Maria Sandu, Emilia Marinescu, Ana 
Mona Pâslaru, Georgeta Nenciu, Ştefania 
Duminică, voluntarilor-spiriduși şi tuturor celor 
care au umplut cu daruri cutiile pentru copiii din 
Chitila.

În adâncul sufletului, fiecare credem în minuni, 
credem că lucrurile pot fi schimbate, credem că 
există bunătate și o așteptăm. Și în fiecare an 
drumurile noastre se îndreaptă către acești 
copii, pentru că sărbătorile Crăciunului nu sunt o 
perioadă, un sezon, ci o stare de spirit. 
Mulțumim, celor ce, purtând Crăciunul în suflete, 
l-au adus și în inima copiilor.

În preajma Sărbatorilor, învățăm să fim mai buni!
La începutul lunii 
decembrie, cei mai mici 
școlari ai Chitilei au ales să 
aștepte venirea lui Moș 
Nicolae făcând și ei câte o 
faptă bună în sprijinul celor 
mai puțin norocoși decât ei. 
Astfel, preșcolarii de la 
grădinița Voinicel au oferit o 

lecție de generozitate 
participând la activitatea de 
voluntariat „Săptămâna 
legumelor și a fructelor”, 
organizată în cadrul SNAC 
- Strategia Națională de 
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Servicii funerare Florady va ofera un 
sprijin de nadejde la grea incercare 
non-stop. Telefon: 0722.151.027

Alătură-te 
echipei noastre!

www.pro-chitila.ro

Moș Crăciun și Sărbătorile fac parte din 
frumusețea iernii. Moș Crăciun are cadouri 
pentru toată lumea și vă așteaptă alături de 
el. Pentru detalii apelați la spiridușii 
moșului: 0767239122

 Cursuri de Dans Sportiv

 Clubul” Dans Sportiv Chitila” are deosebita 
placere de a vă invita în minunata și magica lume a 

dansului.

PROGRAM:

Copii
Marți- 17:00-18:

Joi- 17:00-18:
Vineri- 17:00-18:30

Adulți:
Luni- 21:00-22:00

Miercuri- 21:00-22:00

Adresa: Șos Banatului nr. 2 în incinta UTREC
Detalii: 0765938276

Antrenor: Bogdan Stanescu

http://www.pro-chitila.ro/

